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Interpelacje wnioski i zapytania radnych

Radna MARIA KOZAK 
Panie  Burmistrzu,  Panie  Przewodniczący,  Szanowni  Państwo,  ja  mam jedno pytanie.  Chciałam
zapytać czy w ramach rewitalizacji jest możliwość zbudowania  wiaty na przystanku  tam gdzie
kiedyś  był  hotel  „Unitry”,  hotel  „Kasprzaka”?  Tam  jest  rzeczywiście  ludzie  stoją.  Na  tym
przystanku nie  ma,  to jest  może jedyny przystanek w Lubartowie,  gdzie  nie ma wiaty,  nie  ma
jakiegoś zadaszenia a wiatr naprawdę hula mocno. Dziękuję bardzo. 


